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Protokół Nr 46/2021 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 13 kwietnia 2021 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu:  

1. Szulc Igor – Przewodniczący komisji  

2. Wronecki Tomasz – Zastępca przewodniczącego komisji  

3. Szczęsna Ilona – członek komisji  

4. Świerkowski Marek – członek komisji  

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia  

3. Kryszak Magdalena – Kierownik referatu budownictwa, gospodarki przestrzennej, 

komunalnej, rolnictwa i ochrony środowiska 

4. Kuberska Anna – Skarbnik Gminy  

5. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy  

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.  

2. Analiza wykonania budżetu gminy Dąbrowa Biskupia za 2020 rok. 

3. Kontrola stanu mienia komunalnego gminy Dąbrowa Biskupia. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Zakończenie.  

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji.  

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc o godzinie 09:00 otworzył 

posiedzenie Komisji, a następnie powitał członków komisji, Wójta Gminy, Przewodniczącą 

Rady Gminy oraz pracowników Urzędu Gminy referujących poszczególne tematy.  

Lista obecności w załączeniu do protokołu.  

Ad. 2. Analiza wykonania budżetu gminy Dąbrowa Biskupia za 2020 rok. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu.  

Materiał w załączeniu do protokołu. 
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Radny Marek Świerkowski – Co z licznikami na końcach linii wodociągowej w każdej wsi? 

Pani Anna Kuberska – Trudno mi powiedzieć w tej chwili.  

Radny Tomasz Wronecki – Powinno się zmotywować komorników do większej ściągalności 

zaległości. 

Pani Anna Kuberska – My nie mamy na nich wpływu.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad.3. Kontrola stanu mienia komunalnego gminy Dąbrowa Biskupia. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła powyższy temat. 

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Nie było pytań do przedstawionego tematu.  

Ad. 4. Sprawy bieżące.  

Radny Tomasz Wronecki – Co z wycinką drzew w Mleczkowie? 

Pani Magdalena Kryszak – Dzisiaj pracownik urzędu pojechał z przedstawicielem ZDP na 

wizję lokalną. 

Radny Marek Świerkowski – Poproszę o przygotowanie mi podstawy prawnej, że to 

właściciel gruntów musi utrzymywać i czyścic cieki wodne przylegające do tych gruntów. Pan 

Piotr miał skontaktować się w sprawie rowu melioracyjnego z jednym z mieszkańców 

Dąbrowy Biskupiej i do dnia dzisiejszego tego nie zrobił. 

Pani Magdalena Kryszak – Sprawdzę na jakim etapie jest ta sprawa.  

Ad.5. Zakończenie.  

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc 

podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie.  

Dąbrowa Biskupia, dnia 13 kwietnia 2021 r. , godz. 11:00  

Protokółowała:   Prowadzący posiedzenie  

Monika Wochna    Igor Szulc  


